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Zápis z jednání 
 
 
 
Jednání Místní komise Míkovice č.8/2019 
 

Komise Míkovice 

prezence: přítomen A, nepřítomen N, omluven O 12.11.2019 

Mgr.Martina Dočekalová - předsedkyně A 

Pavel Zpěvák - místopředseda A 

Marcela Jurásková A 

Ing.Pavel Obdržálek O 

Antonín Fianta A 

Radek Dostálek O 

Karel Kocourek A 

Marie Mařáková A 

Pavel Škrášek O 

Ing.Antonín Zpěvák A 

Ing.Adéla Ilenčíková A 

 Dagmar Vítková - tajemnice A 

  

 

Program jednání: 

1. Zahájení 

2. Projednání odpovědí na minulé podněty    

3. Osvětlení ulice U Mlýna                                                               

4. Nové podněty a návrhy 

5. Závěr 

 
 
Ad 1)  
Jednání zahájila předsedkyně komise Mgr. Dočekalová a byl odsouhlasen výše uvedený program jednání. 
 
Ad 2)  

- 6/4/2019  Doručování městského zpravodaje  
O: Útvar kanceláře starosty 
Děkuji za informaci. České poště budeme dodávky reklamovat. 
Zároveň bych chtěla poprosit, pokud budou nějaké reklamace, abychom vždy dostali konkrétní 
adresy, kam nebyl zpravodaj doručen. Pokud dostaneme informaci v prvních dnech měsíce 
(doručení by vždy mělo proběhnout nejpozději do 4-5. dne v měsíci), často se podaří ještě zajistit 
dodatečné doručení do konkrétního domu. 

              Ing. Dagmar Vacková  
               Vedoucí odboru ,Útvar kanceláře starosty 

 Určité nedostatky opět zjištěny v ulici U Mlýna ( pan Zpěvák Antonín zjistí konkrétní adresy, kde 
nebyl zpravodaj doručen a zašle tuto informaci p. předsedkyni e-mailem) 
Zjištění pana ing.Zpěváka: 
Ohledně obdržení/neobdržení  Zpravodaje UH do schránek obyvatelům v ulici U Mlýna sděluji, že 
z 5-ti dotázaných obdržel Zpravodaj UH do schránky jen 1 dům. A.Zpěvák. 
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Z výše uvedeného vyplývá, že v ulici U Mlýna je doručování stále neúplné. 
 
 

- 7/4.1/2019  V jaké fázi se nachází hrob Baltazara Motala – přiřazení k významným hrobům města 

O:SMM_AŠ.: O průběhu dědického řízení obvykle neví ani správa hřbitova, jelikož probíhá v rámci 
rodiny, která změnu nájemce hrobového místa zjistí až při uzavírání nové nájemní smlouvy.  
Postup pro vyhlášení významného hrobu by byl následující: kontaktovat správu pohřebišť (pan 
Štěrba), s prosbou aby kontaktoval nového nájemce hrobového místa, zda by s tímto záměrem 
vůbec souhlasil a následně musí komise Míkovice podat podnět na RM, která toto musí schválit. 
Dle informace p. Dočekalové bylo dědické řízení ukončeno. Nový nájemník hrobového místa uhradil 
poplatek za nájem do r. 2020. Pan Štěrba (správce pohřebišť) kontaktuje nájemníka ohledně dalších 
plánů rodiny s hrobovým místem a s dotazem, zda by rodina souhlasila se zařazením tohoto hrobu 
mezi významné hroby města Uherské Hradiště. 
 
7/4.2/2019 
Informační cedule k parkovišti před MKZ s upozorněním, že se jedná o vyhrazené parkoviště pro 
obyvatele ulic Radovy a Příkrá po dobu jejich rekonstrukce byla osazena OIN. 
 

Ad 3) 
               Osvětlení ulice U Mlýna 
 O:SMM    Sloupy VO budou muset stát na soukromých pozemcích, protože z důvodu hustoty sítí na druhé 
straně komunikace nelze sloupy jinam umístit.  
V případě, že budou občané s návrhem souhlasit, bude záležet na dohodě, zda se část pozemků odkoupí, 
nebo se zřídí věcné břemeno. 
Pokud občané nebudou s návrhem VO souhlasit, nebude v ulici U Mlýna zbudováno nové VO. 
Prosím o projednání a podání zprávy na odbor SMM co nejdříve. 
 
Po projednání zaslaných podkladů a negativního stanoviska dotčených majitelů pozemků, kde mají být 
osazeny nové sloupy VO, žádá komise na příští její zasedání (tj.10.12.2019 v 18.00 hod.) o účast vedoucího 
SMM ( případně odpovědného pracovníka), za účelem vyřešení rozporu. Dle názoru komise – pokud je 
dostatek místa pro vedení VO, měl by být dostatek místa i pro osazení sloupů VO. 
O: SMM 
               
Ad 4) 
               8/4.1/2019 
               Vyvážení bio odpadu z místní části Míkovice 
               Komise doporučuje ponechat kontejner na bio odpad 2 plné víkendy. 
               Přistavený kontejner byl konstrukčně nevhodný  ( příliš vysoký a pro starší občany nedosažitelný)  
                

 
Ad 5)  
Paní předsedkyně poděkovala všem členům za účast na jednání. 
Další jednání MK se uskuteční 10.12.2019. 

 
Zapsal:     Dagmar Vítková – tajemnice komise 
Ověřil:      Mgr. Martina Dočekalová  - předsedkyně komise 
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